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Den norske kirke 

 

TORRIDAL MENIGHETSRÅD 

 

Tid: Tirsdag 24. september 2024 kl. 18–21 
Sted: Kirkekontoret 
Fremmøtte: Anne Grethe B. Austeid, Jan Aanensen, Øyvind Dåsvatn, Monica 
Jørgensen, Liv Turid Blesvik, Arne Greibesland, Ingrid B. Johnsen, Berit Gåsland, Aud 
Harriet Aslaksen 
Fraværende: Jan Erik Kittelsen, Gro Holm Rypestøl 
Fra staben: Ole A. Østhassel, Øyvind Brennsæter 
Bevertning og innledning: Aud Harriet 
Saksliste: 
Godkjenning av innkalling – godkjent 
Godkjenning av saksliste – godkjent med ekstra sak: 44 Eventuelt 
Godkjenning av referat fra MR-møtet 27.08.2024 – godkjent  
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Sak 35/2024: Hammond-orgel 

Vi har fått avslag på søknad fra Sparebanken sør. 

Vedtak: MR kan ikke gå inn for kjøp av Hammond-orgel nå, så lenge det ikke er 
finansiering på plass. MR oppfordrer forkjempere til å fortsette å søke på midler. 

 

Sak 36/2024: Besøk av ansatt – kirketjener Øyvind 

Kirketjener Øyvind kommer for å fortelle om sin stilling og hva han bruker tid på. 

Vedtak: MR tar saken til orientering. 

 

Sak 37/2024: Møteplan og datoer fremover 

Møteplanen vedtatt i sak 53/2023 viser følgende: 

29. oktober (innledning og bevertning: Berit) 
26. november (innledning og bevertning: Gro) 

Vi har også satt av 10. desember kl. 18 til juleavslutning for MR og stab. Det blir i 
kirkekjelleren.  

AU foreslår en frivillighetskveld, med inspirasjon og informasjon til frivillige i 
menigheten. Denne er tenkt 3. desember. 

AU foreslår menighetsfest lørdag 25. januar, og at vi da, som i fjor, holder strategidag 
sammen med staben dagen etterpå, etter gudstjenesten, altså 26. januar. 

Vedtak: MR vedtar følgende plan framover: 

Juleavslutningen 10. desember blir kl. 18. Arne lager quiz. 

Frivillighetssamling tirsdag 3. desember kl. 19. MR ber om at det sendes ut informasjon 
og invitasjoner. Daglig leder spør om Asle Bjørvatn kan holde et innlegg/foredrag denne 
kvelden, ev. Tore Gullaksen. Faste givere inviteres også til denne kvelden.  

Komité for denne samlingen: Anne Grethe, Øyvind og Ole A.  
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Menighetsfest 25. januar. MR ber staben sende ut invitasjoner før jul. Jan sjekker med 
Anne G. Tingvatn om underholdning. 
Det blir strategidag for MR og stab 26. januar. 

MR-møter i 2025: 

28. januar (innledning og bevertning: Ingrid) 
4. mars (innledning og bevertning: Øyvind) 
29. april (innledning og bevertning: Monica) 
27. mai (innledning og bevertning: Arne) 
Sommeravslutning på en passende dag i juni 

26. august (innledning og bevertning: Jan Erik) 
23. september (innledning og bevertning: Jan) 
28. oktober (innledning og bevertning: Harriet) 
25. november (innledning og bevertning: Berit) 
Juleavslutning på en passende dag i desember 

 

Sak 38/2024: Høstbasar 

Loddbøker er i salg. Kristine og Ole A. skal ut og handle gevinster – Kristine har allerede 
handlet inn en del. 

MR er vertskap på basaren, og alle bes komme. Dersom noen er borte, er det fint med 
beskjed i god tid. MR-medlemmer skal rigge til basar, delta underveis med å selge lodd, 
styre gevinstene, trekke og holde styr på kontantene. De skal også være med å rydde. 

Alle i staben er bedt om å komme, og vil også bistå med ting og tang. Kristine har ansvar 
for fiskedammen, som er et tilbud for de små. 

Barnekoret kommer og deltar.  

Reidun Bue tar ansvar for kjøkken og kiosk, og bemanning der, samt innkjøp og 
kakebaking. 

Vi trenger noen til å holde andakt. I fjor var det Kathrine Handeland. 

Vi trenger noen til å lede oss igjennom seansen.  
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Vedtak: MR ber om at Kristine spørres for å holde andakt. Liv Turid er i bakhånd.  
Anne Grethe leder oss igjennom basaren.  

 

Sak 39/2024: Orienteringer fra staben 

• Ungdomslederstillingen 

• Orienteringer om aktiviteter og hendelser fram mot adventstiden 

• Oppstart av aktiviteter 

Vedtak: MR tar saken til orientering.  

 

Sak 40/2024: Orientering fra fellesrådet 

Arne orienterer. 

Vedtak: MR tar saken til orientering.  

 

Sak 41/2024: Konfirmantleir 2025 

Vi har fått signaler fra Vennesla menighet om at vi kanskje må gjøre endringer i 
samarbeidet om konfirmantleir. Til sammen blir det så mange konfirmanter at det er 
vanskelig å finne et leirsted som er stort nok til å ta imot ca. 150 personer. Fra Vennesla 
og fra Torridal jobbes det med dette, men foreløpig uten hell. Det kan derfor bli 
nødvendig allerede for 2025-kullet, at vi i Torridal må finne et alternativ for våre 
konfirmanter. 
Hva gjør vi da? 

Vedtak: MR gir soknepresten fullmakt til å finne et passende leirsted, enten sammen 
med Vennesla, Øvrebø og Hægeland eller alene.  
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Sak 42/2024: Økonomiplan fellesrådet 

Vedlegg: Forslag til økonomiplan – denne er unntatt offentlighet! Dere er pålagt å 
slette denne når møtet er over, og ikke dele den med utenforstående. 

Forslag til økonomiplan for 2025–2028 er kommet, og der er det gjort store endringer 
grunnet utfordrende økonomiske rammer for fellesrådet. Alt av tiltak som ikke regnes 
som “kritisk nødvendige”, kan ikke lenger forvente å bli prioritert. Her listes 
lydprosjektet vårt opp, som vi tidligere har fått signaler om at vi får penger til i 2025.  

Sitat fra økonomisjef: “Videre ber jeg dere være obs på vedlikeholdstiltak som var lagt 
inn i 25 i økonomiplan fra 24. Pga stramme rammer må vi prioritere lekkasjer, råte etc 
dvs kritiske ting. Disse tiltakene kan derfor foreløpig ikke forventes gjennomført. se side 
16.” 

Kirketjener og daglig leder har på møte 19.9. skrevet ned følgende forslag til 
tilbakemelding: 

“Vi viser til forslag til økonomiplan at midler satt av til AV-anlegg i Torridal kirke er 
utsatt som følge av strammere rammer.  

Vi har et lydanlegg som sårt trenger oppgradering. Menighetsrådet bes om at dette blir 
sett på som kritisk nødvendig, da det påvirker alt av kommunikasjon fra prekestol og 
lesepult. 

Vi har en gammel miksepult som nå er ustabil. Det har skurret i lyden lenge, dels på 
grunn av miksepulten og dels på grunn av gamle, slitte kabler.  

På lesepulten er svanehalsen ødelagt. I dag bruker vi en håndholdt mikrofon som 
reserveløsning, men denne er også gammel og slitt, noe som forringer lyden. 

Vi ber om at det prioriteres midler til lydanlegget i Torridal. Vi er villige til å gå i dialog 
med fellesrådet om hvordan dette kan løses på best mulig måte.” 

Frist for høringsuttalelse er satt til 15. oktober. Vi sender det straks vedtaket er gjort. 

Forslag til vedtak: MR ber om at følgende tekst blir sendt som høringsuttalelse innen 
15. oktober: 

“Vi viser til forslag til økonomiplan at midler satt av til AV-anlegg i Torridal kirke er 
utsatt som følge av strammere rammer.  
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Vi har et lydanlegg som sårt trenger oppgradering. Menighetsrådet ber om at dette blir 
sett på som kritisk nødvendig, da det påvirker alt av kommunikasjon fra prekestol og 
lesepult. 

Vi har en gammel miksepult som nå er ustabil. Det har skurret i lyden lenge, dels på 
grunn av miksepulten og dels på grunn av gamle, slitte kabler.  

På lesepulten er svanehalsen ødelagt. I dag bruker vi en håndholdt mikrofon som 
reserveløsning, men denne er også gammel og slitt, noe som forringer lyden. 

Vi ber om at det prioriteres midler til lydanlegget i Torridal. Vi er villige til å gå i dialog 
med fellesrådet om hvordan dette kan løses på best mulig måte.” 

MR ber også om at det søkes biskopen om endring i kirkerommet. 

MR ber kirketjener og daglig leder ta saken videre. 

 

Sak 43/2024: Strategi 

På forrige møte (27. august) ble vi enige om å dele inn i to grupper: 

 

Gruppe 1 – Gudstjeneste: Liv Turid, Jan, Ingrid, Øyvind, Berit, Gro 

Hvordan kan vi involvere flere i gudstjenestearbeidet? 
Er det en god variasjon på gudstjenester? Trenger vi flere? 

Gruppe 2 – Frivillighet: Jan Erik, Arne, Anne Grethe, Monica, Harriet, Ole A. 

Hva mangler vi folk til? Hvem kan vi spørre? 
Hvordan tar vi best vare på de vi har? 

Etter gruppearbeidet kommer vi sammen og snakker om det som har kommet fram. 

Vedtak: Saken utsettes til neste møte. 

 

Sak 44/2024: Eventuelt 

• Forslag om stående nattverd med beger. 


